
 P r o t o k ó ł  Nr III / 2006  

               z  sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 28 grudnia 2006 r. 

Początek sesji - godz. 12.10 zakończenie - godz. 15.00

Radni obecni :

      1.  Konieczny Janusz 
2. Dębski Janusz
3. Niemiec Wojciech 
4. Gierad Alfreda
5. Kuzianik Alicja 
6. Malik Adam
7. Małek Janusz
8. Michalski Edward
9. Mindur Andrzej
10. Ołowiańczyk Zygmunt
11. Stączek Ryszard
12. Szajna Anna
13. Tomków Krzysztof
14. Trygar Krystyna
15. Węgrzyn Maria

Ponadto w sesji uczestniczyli :

- Wójt Gminy  Zarszyn - Pan Andrzej Betlej
- Zastępca Wójta Gminy - Pan Zbigniew Dec
- Sekretarz Gminy - Pan Andrzej Piotrowski
- Skarbnik Gminy - Pani Teresa Pawłowska 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy
- Sołtysi

Porządek sesji :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wniesienie poprawek i  uwag  do protokołu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie  z  działalności  Wójta  Gminy  w  okresie  między  sesjami,  w  tym 

z realizacji uchwał Rady Gminy Zarszyn. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2006 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla gospodarstw domowych za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność gminy Zarszyn. 



9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej 
na 2007 r.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 
na 2007 r.

11. Wolne wnioski i zapytania.
12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.
13. Zakończenie sesji.

Ad. 1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zarszyn Pan Janusz Konieczny , który 
powitał zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad.2.  Do ustalonego  przez  Przewodniczącego  Rady Gminy Zarszyn  porządku  obrad  nie 
wniesiono innych propozycji.

Ad. 3. Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag. 

Ad. 4. W interpelacjach głosu nie zabierano. 

Ad. 5.  Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 
między sesjami , w tym informację z realizacji uchwał Rady Gminy i wydanych zarządzeń 
Wójta Gminy. Sprawozdanie to stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dyskusji nad złożonym sprawozdaniem głos zabrali: 

Radna  Alfreda  Gierad  zabierając  głos  w  dyskusji  przypomniała  ,   iż  Wójt  składając 
sprawozdanie  z  działalności  Referatu  Inwestycji  i  Gospodarki  Mieniem  Gminy  użył 
sformułowania, że dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty przetargowej na zadaniu pn. 
„Wykonanie prac w lesie położonym w miejscowości  Odrzechowa stanowiącym własność 
mienia gminy”. Radna  zwracając uwagę na tę wypowiedź chciała podkreślić i tym samym 
wyrazić opinię większości mieszkańców Odrzechowej , że firma która wykonuje prace w tym 
lesie robi to za  bardzo wysoką cenę i poprosiła o przybliżenie dokonania wyboru tej oferty.

- Radny Janusz Dębski zapytał, jaki   zakres prac przewidywany jest do wykonania w ramach 
złożonego  wniosku  o  dofinansowanie  zadania  pn.  „Poprawa  bezpieczeństwa  ruchu 
drogowego  na  odcinku  drogi  Nr  28  Zator-Medyka  w  miejscowości  Zarszyn  -  Długie  – 
Nowosielce”  w  zakresie  Programu  Likwidacja  Miejsc  Niebezpiecznych  na  Drogach  – 
GAMBIT III Edycja.  

- Radnej  Alfredzie Gierad  Wójt odpowiedział, że na realizację wszystkich zadań w gminie 
ogłaszany jest przetarg i wybierana jest najkorzystniejsza oferta,  czyli najtańsza. Do w/w 
przetargu  przystąpiły  tylko  dwie  firmy  i  wygrała  ta  która,  za  wykonanie  prac  w  lesie 
określonych ramach w przetargu podała najniższą cenę. Jednocześnie Wójt dodał , że zakres 
wykonywanych prac w lesie jest specyficzny  i trudno dokładnie ocenić ich wartość dodając 
jednocześnie, że szkoda iż do tego przetargu przystąpiły tylko dwie firmy, może wówczas ta 
cena byłaby  niższa. 

- Radnemu Januszowi Dębskiemu Wójt odpowiedział, że do zakresu prac wchodzących przy 
realizacji  zadania z Programu GAMBID wchodzić będzie budowa chodnika wzdłuż drogi 
krajowej Nr 28 od Zarszyna do Nowosielec i jego oświetlenie.  Koszt tej inwestycji wynosić 
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będzie  ok.  3  mln  zł  i  będzie  współfinansowany z  trzech źródeł  w 50% ze  środków w/w 
Programu, Generalnej Dyrekcji Dróg  i Autostrad i Urzędu Gminy. Zakończenie tej inwestycji 
planowane jest na listopad 2007 r.

- Następnie głos zabrał radny Zygmunt Ołowiańczyk , który radnej Gierad powiedział między 
innymi, że zaoferowana cena za prace w lesie w Odrzechowej jest porównywalna z cenami w 
Nadleśnictwie Rymanów i jednocześnie dodał,  iż jego zdaniem  podana do  przetargu   kwota 
nie jest wygórowana.

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz  Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 r. 

Skarbnik Gminy Pani  Teresa Pawłowska poinformowała , jakich zmian po stronie dochodów 
i wydatków  dotyczył będzie ostatni projekt budżetu gminy na 2006 r. 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 
Trygar poinformowała, że członkowie Komisji  na odbytym posiedzeniu  w dniu 28 grudnia 
br.  zapoznani  zostali  z  ostatnim  projektem   zmian  w  budżecie  gminy  na  2006  r.  Po 
przeprowadzonej  dyskusji  ,  projekt  tej  uchwały  został  zaopiniowany  pozytywnie 
i Przewodnicząca Komisji zawnioskowała o jego przyjęcie. 

-  Radny Janusz Dębski  zapytał,   czy  kwota  18.550 zł  na wykonanie oświetlenia   boisk 
sportowych  w  Posadzie  Zarszyńskiej,   będzie  już  ostatnią   potrzebną  do  ukończenia  tej 
inwestycji. 

Wójt odpowiedział radnemu , że są  to już ostatnie prace inwestycyjne jakie były planowane 
do wykonania  na tym zadaniu. 

- Radny Ryszard Stączek zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy o to,  by wraz z nadejściem 
wiosny niezwłoczne przystąpić  do prac przy budowie boiska sportowego w Jaćmierzu obok 
Szkoły Podstawowej. Z taką samą prośbą zwrócił się również  Przewodniczący Rady Gminy 
o wykonanie  remontu nawierzchni boiska sportowego w Długiem.

Wobec braku innych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w budżecie  gminy na  2006  r. 
Uchwała  podjęta  została  większością  głosów.  Za  jej   podjęciem głosowało  14  radnych  , 
1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla gospodarstw domowych za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę  i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Przybliżenia  treści  uchwały  dokonała  Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej 
w  Zarszynie  Pani  Krystyna  Stasiczak  mówiąc  między  innymi,  że  w  2007  r  opłaty 
mieszkańców za pobór 1 m3 wody i zrzut 1 m3 ścieków pozostają na poziomie roku 2006. 
Natomiast  skalkulowany  projekt  wzrostu   kwoty dopłaty z  budżetu  gminy podyktowany 
został wzrostem taryfowych stawek opłat.

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 
Trygar oznajmiła, że po długiej przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji zdecydowali, 
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iż po raz ostatni akceptują wzrost kwoty dopłat z budżetu gminy dla gospodarstw domowych 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Następnie Przewodnicząca Komisji poinformowała , że dla podejmowania skuteczniejszych 
działań przez ZGK i Urząd Gminy  w zakresie dalszego zapobiegania  powstawaniu 
znacznych różnic pomiędzy wskazaniem licznika zamontowanego na oczyszczalni 
mierzącego ścieki dopływającego do tej oczyszczalni,  a wskazaniem liczników 
zamontowanych w poszczególnych gospodarstwach  domowych gminy,  członkowie Komisji 
wypracowali następujące wnioski : 

1.  Znaleźć  właściwy  sposób  na  ukaranie  tych  mieszkańców  ,  którzy  mają  podłączone 
do sieci kanalizacyjnej wody opadowe z budynków. 
2. Zamontować licznik w celu wykazania , która miejscowość generuje największe starty 
w ilości odprowadzanych ścieków.
3. Przeanalizować wspólnie z projektantem opracowywaną dokumentację na  budowę sieci 
kanalizacyjnej  w  Odrzechowej  i  Pielni  pod  kątem  uniknięcia  w  przyszłości  dalszego 
stwierdzania  znacznych  różnic  pomiędzy  wskazaniem  licznika  zamontowanego  na 
oczyszczalni  mierzącego ścieki dopływającego do tej oczyszczalni,  a wskazaniem liczników 
zamontowanych w poszczególnych gospodarstwach  domowych gminy.
4.Wykonywać na bieżąco próby szczelności na budowanej sieci kanalizacyjnej  w 
Nowosielcach , celem uniknięcia przedostawania się wód gruntowych do tej sieci. 

Komisja oczekiwać będzie informacji z realizacji w/w wniosków w terminie do końca 
kwartału 2007 r. 

W dalszej dyskusji głos zabrali : 

Kierownik  Referatu  Inwestycji  i  Gospodarki  Mieniem  Gminy  Pan  Eugeniusz  Mazur 
poinformował , że sukcesywnie na budowanych odcinkach sieci kanalizacyjnej wykonywane 
są  próby  szczelności.  Ponadto  zaznaczył,  iż   cały  czas  należy  szukać  rozwiązań  celem 
uniknięcia w/w strat na  sieci kanalizacyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Konieczny powiedział, iż dobrze byłoby aby powołana 
została komisja, której zadaniem była by kontrola właściwego podłączenia poszczególnych 
gospodarstw domowych do sieci kanalizacyjnej. 

- Radny Krzysztof Tomków powiedział, że wobec tych mieszkańców  którzy niewłaściwie 
wykorzystują   sieć   kanalizacyjna  np.  do  odwodnienia  działki  ,  odprowadzenia  wód 
opadowych z  budynku,  Wójt  musi  podejmować bardziej  rygorystyczne działania,  gdyż w 
przeciwnym wypadku kwota dotacji z budżetu gminy będzie ciągle wzrastać.

- Radny Zygmunt Ołowiańczyk stwierdził , iż popiera wszystkie w/w wnioski wypracowane 
przez Komisję Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów.

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej zabierając głos powiedział, że cały czas istnieje potrzeba 
apelowania do społeczeństwa o uczciwe i zgodnie z przeznaczeniem korzystanie z podłączeń 
do sieci kanalizacyjnej, a pewne straty zawsze będą i do końca nie da się ich wyeliminować.
Pan Wójt poinformował także , że ma jeszcze obecnie skutecznych metod egzekwowania kar 
od  tych mieszkańców którzy   nie korzystają należycie z podłączeń do  sieci kanalizacyjnej.
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Być  może  dobrym rozwiązaniem będzie  utworzenie  gminnej  straży ,  która  będzie  mogła 
egzekwować pewne stwierdzone nieprawidłowości w tej i  innej dziedzinie życia społecznego 
gminy.

Wobec braku innych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłat  dla  gospodarstw 
domowych  za  zbiorowe  zaopatrzenie    w  wodę   i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała podjęta została większością głosów. Za jej 
podjęciem  głosowało  14  radnych,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  Uchwała  ta  stanowi 
załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w wnioski do realizacji 
zgłoszone  przez   Komisję  Gospodarki  Komunalnej  Budownictwa  i  Finansów  wraz 
ze  złożeniem informacji z ich wykonania  w terminie do końca I kwartału 2007 r.
Wszyscy radni jednomyślnie głosowali za wprowadzeniem tych wniosków do realizacji. 
  
Ad. 8.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Zarszyn. 

Wójt  Gminy  powiedział,  że  do  sprzedaży  w  drodze  bezprzetargowej  przeznaczono 
nieruchomość oznaczoną jako działka nr 996/4 o pow. 0,0326 ha położoną w Nowosielcach. 
Sprzedaż  działki  nastąpiłaby  na  rzecz  właściciela  działki  przyległej  tj.  nr  996/2  jako 
niezbędnej do poprawienia warunków jej zagospodarowania.  Ponieważ działka ta pochodzi 
z  mienia  wiejskiego,  zebranie  wiejskie  wsi  Nowosielce  w  dniu  22.10.2006  r  podjęło 
pozytywną uchwałę w sprawie sprzedaży przedmiotowej nieruchomości.

- Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 
Trygar   poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt 
przedmiotowej uchwały, wyrażając tym samym  zgodę na jej sprzedaż. 

W dyskusji głosów nie zabierano.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  bezprzetargowej  nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Zarszyn. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Podjęta została 
jednomyślnie. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9.  Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej  na 2007 r.

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Pan  Ryszard  Stączek odczytał  przygotowany projekt 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2007 r. Projekt tej uchwały zawiera przeprowadzenie 
sześciu kontroli  w urzędzie gminy i jednostkach organizacyjnych gminy. 

Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej. W głosowaniu  udział brało 15 
radnych. Uchwała ta podjęta została jednomyślnie. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.  10.  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny  otworzył  dyskusję  nad 
projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 
2007 r.
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 
Trygar odczytała opracowany przez członków Komisji projekt planu pracy Komisji w 
poszczególnych miesiącach 2007 r. Innych propozycji do tego projektu nie wniesiono.

-  Następnie  Przewodniczący Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony Środowiska  Pan  Adam Malik 
zapoznał  z  opracowanym   projektem  planu  pracy  w/w  Komisji  na  2007  r.  Do 
przedstawionego projektu planu pracy , innych propozycji nie wniesiono. 

-  Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  Zdrowia  Prawa  i  Porządku  Publicznego  Pan 
Krzysztof  Tomków  przedstawił  opracowany plan  pracy  Komisji  na  2007  r,  mówiąc,  że 
członkowie Komisji starali się uwzględnić w nim bieżące zagadnienia dotyczące prowadzonej 
na terenie gminy działalności  w zakresie zdrowia , sportu , kultury, oświaty i bezpieczeństwa 
p.poż. Do projektu tego również, nie wniesiono innych propozycji.

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2007 r. W głosowaniu 
udział brało 15 radnych. Uchwała podjęta została jednomyślnie. 

Ad. 11.  W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

-  Henryk  Jakiel  sołtys  Jaćmierz  Przedmieście  w   imieniu  własnym  jak  i  mieszkańców 
sołectwa  podziękował  radnym  i  Wójtowi  Gminy  za  wszelką  udzieloną  pomoc  przy 
wyremontowaniu nawierzchni  drogi gminnej w tej miejscowości. 

- Radna Krystyna Trygar zawnioskowała,  aby Komisja Rewizyjna co najmniej raz na kwartał 
przedstawiała Radzie Gminy wnioski pokontrolne z przeprowadzonych kontroli. 
- Radna zwróciła się także z prośbą do Kierownika Samodzielnego Publicznego Gminnego 
ZOZ w Zarszynie  o  to,   by w miarę   możliwości  uruchomić  dodatkowe  specjalistyczne 
gabinety  lekarskie  w  istniejących  w  wolnych  pomieszczeniach  Ośrodka   Zdrowia 
w Zarszynie. 

-  Radny  Wojciech  Niemiec  stwierdził,  że  najprawdopodobniej  zbyt  niskie  ciśnienie 
w końcowej części sieci wodociągowej w Bażanówce jest przyczyną kłopotów z poborem 
wody do istniejących tam budynków i poprosił,  by w tej sytuacji podjąć jakieś skuteczne 
działania. 
- Drugi wniosek radnego dotyczył  wywiezienia na gminną drogę „za granicznikiem” dwa 
samochody kamienia. Radny zaznaczył, iż w trakcie prac podczas  wywozu z lasu drzewa 
przez  Nadleśnictwo  nawieziono  na  tę  drogę  duże  ilości   błota  ,  co  powoduje  znacznie 
utrudnienie w  poruszaniu  się po tej drodze.

- Sołtys Franciszek  Gajewski  zwrócił się z prośbą do Wójta , aby w budżecie gminy na 
2007  r   zaplanować  zakup  samochodu  niezbędnego  dla  potrzeb  Zakładu  Gospodarki 
Komunalnej w Zarszynie ,  gdyż  obecny stan techniczny samochodu  żuk jest  bardzo zły 
i ZGK w każdej  chwili może zostać bez samochodu. 
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-  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny  poprosił  o  odniesienie   się  do 
propozycji programu” Polityki Oświatowej Samorządu Terytorialnego”w sprawie  utworzenia 
na terenie gminy młodzieżowej  rady gminy  zaznaczając,  że działalność młodzieży w tej 
radzie  pozwoliłaby skutecznie zagospodarować jej wolny czas. Przewodniczący Rady dodał 
także  , iż zadaniem młodzieżowej rady gminy byłoby między innymi inicjowanie działań 
dotyczących życia  młodych ludzi  w gminie,  w szczególności  w zakresie  nauki,  kultury i 
sportu i inspirowanie i koordynowanie  inicjatyw młodych ludzi, prowadzenie działalności 
informacyjno-doradczej.  Realizacja  tego  programu  może  być  szansą  na   pozyskanie 
dodatkowych środków finansowych na ten cel. 

- Radny Janusz  Dębski  zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy,  by kolejny już raz podjął 
rozmowy   w  Starostwie  Powiatowym  w  Sanoku  w  sprawie  naprawy  nawierzchni  drogi 
powiatowej w Długiem w kierunku Nowosielec i jej oświetlenie. Radny zaznaczył, że obecny 
zły  stan  techniczny  w/  w  drogi  jak  i  brak  jej  oświetlenia  stwarza  zagrożenie  dla  osób 
korzystających  z tej drogi. 

-  Radny  Krzysztof  Tomków  złożył  wniosek  o  przeprowadzenie  modernizacji   sieci 
telekomunikacyjnej na terenie miejscowości Pielnia. 

-  Radny  Zygmunt  Ołowiańczyk  wnioskował  o  rozważenie  możliwości  powrócenia  do 
koncepcji  przełożenia  koryta  rzeki  Pielnica  pod  kątem  uniknięcia  konieczności  budowy 
dwóch mostów na tej rzece w ciągu drogi powiatowej Pielnica- Długie. 

- Radna   Anna  Szajna złożyła wniosek o wystąpienie z pismem do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad  w Rzeszowie w sprawie   wyznaczenia   oznakowanego przejścia  dla 
pieszych przez jezdnię  na drodze krajowej   Nr 28  w Nowosielcach  do budynku domu 
ludowego  w którym funkcjonują także ośrodek zdrowia , biblioteka i jednostka OSP. 
-  Drugi  wniosek radnej  dotyczył  uruchomienia linii  autobusowej  Sanok – Rzeszów przez 
Zarszyn, Jaćmierz, Brzozów w trakcie opracowywania rozkładu jazdy autobusów na okres 
komunikacyjny 2007/2008. Składając ten wniosek radna zasugerowała, iż mieszkańcy gminy 
Zarszyn nie mają bezpośredniego połączenia komunikacyjnego z Rzeszowem. 

- Sekretarz Gminy Pan Andrzej Piotrowski poinformował, że  w dniu 4 lutego 2007 r odbędą 
się  wybory  do  Podkarpackiej  Izby  Rolniczej  i  przedstawił  równocześnie  harmonogram 
działań do dnia przeprowadzenia tych wyborów. 

- Pani Anna Ochęduszko sołtys wsi Jaćmierz zabrała głos w następujących sprawach:
-  poparła wniosek radnej Anny Szajna o uruchomienie linii autobusowej na trasie Sanok - 
Rzeszów przez Jaćmierz. 
- zapytała, czy istnieje możliwość  uruchomienia w Ośrodku Zdrowia w Jaćmierzu gabinetu 
ginekologicznego,   jak  również  kiedy  zostaną  poprawione  odpadające  płytki  na  elewacji 
budynku ośrodka zdrowia, 
- zawnioskowała o potrzebę budowy chodnika dla pieszych w Jaćmierzu na odcinku  od placu 
rynkowego do budynku szkoły podstawowej w tej miejscowości, 
-  zasugerowała by w najbliższym okresie  czasu przystąpić   do wykonania remontu okien 
w sali  domu ludowego w Jaćmierzu, zaznaczając,  że w tym roku minie 100 lat  od czasu 
funkcjonowania tej placówki,  
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- poprosiła również o przydzielenie z budżetu gminy kwoty ok. 2.000 zł z przeznaczeniem  na 
wyremontowanie  wolnego  pomieszczenia  w  budynku  domu  ludowego  w  Jaćmierzu  dla 
potrzeb miejscowej młodzieży. 

Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski zapytania głos zabrali :

-  Kierownik  Samodzielnego  Publicznego  Gminnego  ZOZ  w  Zarszynie  Pan  Dariusz 
Wanielista  odpowiedział  radnej  Krystynie  Trygar  ,  iż    trwają  rozmowy  na  temat 
uruchomienia   w  zlikwidowanym  punkcie  aptecznym  w  Ośrodku  Zdrowia  w  Zarszynie 
dziecięcego gabinetu lekarskiego bądź gabinetu rehabilitacyjnego. Na pytanie radnej , czy w 
ośrodku  zdrowia  można   będzie   uruchomić  dodatkowe   inne  specjalistyczne  gabinety 
lekarskie  ,  kierownik  odpowiedział,  że  możemy  wchodzić  tylko  w  te  dziedziny  opieki 
lekarskiej na które ogłaszane są konkursy ofert. 
Kierownik  poinformował  również,  iż  działacze  sportowi  dotychczas  nie  wywiązywali  się 
z obowiązku kierowania  zawodników  do 21 lat  na badania lekarskie do poradni sportowej w 
Długiem. W związku z tym zaapelował, by wraz z nadejściem nowego sezonu sportowego 
takie  badania zostały przeprowadzone,  gdyż w przeciwnym wypadku będzie zmuszony tę 
poradnię zamknąć.
Pani  Sołtys  Annie  Ochęduszko,  Kierownik  SPGZOZ   odpowiedział,   że  komisja 
zakwalifikowała do poprawy elewację na budynku Ośrodka Zdrowia w Jaćmierzu.
Natomiast na prośbę Pani Sołtys o utworzeniu w tym ośrodku gabinetu ginekologicznego 
Kierownik odpowiedział, że nic w tym zakresie nie da się  zrobić, gdyż usługi w zakresie 
poradni ginekologicznej realizowane są przez Sanocki Publiczny Zakład ZOZ w Sanoku , 
a   specjalistyczny  i  wysoki  koszt  tych  badań  przekracza  możliwości  jego  realizowania 
w ramach SPGZOZ w Zarszynie. 

- Następnie głos zabrał Wójt Gminy , który na wstępie odczytał pismo skierowane do Pana 
Wacława  Krawczyka  Starosty  Sanockiego  w  sprawie  wykonania   prac  remontowo 
modernizacyjnych na drogach powiatowych położonych na terenie naszej gminy, których stan 
techniczny, corocznie pogarsza się. W pismie tym Wójt zaznaczył  także , iż  o rozwiązanie 
tych  problemów   postulowali  i  postulują  radni  Rady  Gminy  Zarszyn  ubiegłej  i  nowo 
rozpoczętej kadencji, jak też mieszkańcy na zebraniach wiejskich. Równocześnie Wójt dodał, 
iż w najbliższym czasie dojdzie do jego kolejnego spotkania ze Starostą Powiatowym , gdzie 
omówione zostaną zagadnienia w/w zakresie.

-  Radnemu  Wojciechowi  Niemcowi  Wójt  odpowiedział,  że  jedynie  wybudowanie 
przepompowni  może  rozwiązać   problem zbyt  niskiego  ciśnienia  wody  w  wodociągu  w 
Bażanówce, a to z kolei związane  jest  z poniesieniem pewnych kosztów.  Ponadto Wójt 
odpowiedzia,  że  rozezna  sprawę  związaną   z  wywiezieniem  kamienia  na  drogę 
„za granicznikiem”   w Bażanówce.

- Sołtysowi Franciszkowi Gajewskiemu  Wójt odpowiedział, że w tym roku muszą się znaleźć 
środki na zakup samochodu dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zarszynie. 

-   Wójt  Gminy  oznajmił,  iż   popiera  pomysł  utworzenie  na  terenie  gminy  Zarszyn 
młodzieżowej rady gminy. Dodając,  że  w trakcie tej  działalności młodzież  będzie miała 
możliwość  już  od  młodych  lat   zapoznać  się  z  zasadami  funkcjonowania  organów 
samorządowych,  budżetu  gminy,  a   co  najważniejsze  dla  nich  to  zostanie  im  właściwie 
zagospodarowany  wolny  czas.  Ponadto  młodzi  ludzie  odpowiednio  przygotowani 
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w działalności samorządowej,  w przyszłości  będą mogli wskazywać  na  dalsze kierunki 
działania w tym zakresie. 

- Radnemu Krzysztofowi Tomków odpowiedział, że modernizacja sieci telekomunikacyjnej 
nie  jest  zadaniem  własnym gminy,   niemniej  jednak podejmie rozmowy w tym zakresie 
z właściwymi instytucjami. 

-  Radnej  Annie  Szajna   odpowiedział,  że  na  zgłoszone  przez  radną   wnioski  w sprawie 
poprawy bezpieczeństwa  ruchu  pieszego  na  terenie  wsi  Nowosielce  i  uruchomienia  linii 
autobusowej  Sanok-Rzeszów  przez  Zarszyn  ,  Brzozów  wystosowane  zostaną  w  tych 
sprawach  pisma do stosownych instytucji. 

- Na zakończenie wypowiedzi Wójt poinformował także jeżeli , otrzymamy środki w ramach 
złożonego   projektu  na  rozbudowę  oczyszczalni  ścieków  w  Zarszynie  na  pewien  czas 
wstrzymana  zostanie w realizacja innych  inwestycji na terenie gminy.  

Ad.  13.    Na  zakończenie  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny 
zwyczajem  noworocznym  życzył  wszystkim  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  dużo 
zdrowia  szczęścia  i  pomyślności  w  2007  r  ,  zarówno  w życiu  osobistym jak  i  w  pracy 
samorządowej.  Podziękował wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach i ogłosił 
trzecią sesję Rady Gminy  Zarszyn w kadencji 2006 – 2010  za zamkniętą.  
Życzenia noworoczne złożył także Wójt Gminy Zarszyn Pan  Andrzej Betlej. Podziękował on 
wszystkim  radnym  tej  i  poprzedniej  kadencji,  sołtysom,  kierownikom  jednostek 
organizacyjnych  działających  na  terenie  gminy  ,  pracownikom  urzędu  gminy  za  dobrą 
współpracę na rzecz rozwoju gminy oraz życzył by rok 2007 był lepszy niż rok 2006. 

Na tym obrady zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący
Irena Kasza           Rady Gminy Zarszyn

                  Janusz  Konieczny
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